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Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Polanowie 

INTERPELACJA 

Występując w imieniu mieszkańców Bożenicy1 Buszyna1 Komorowa 

i Krągu składam interpelację w sprawie podjęcia działań przez Burmistrza i 

Urząd Miasta w Polanowie dotyczących uruchomienia w okresie wakacyjnym 

połączenia autobusowego z Buszyna do Polanowa przez Krąg1 Komorowo 

Bożenicę i dalej przez Jacinki w godzinach rannych i kursu powrotnego z 

Polanowa w godzinach popołudniowych przez te same miejscowości do 

Buszyna. 

Sprawa połączenia naszych miejscowości z gminą pozwoli mieszkańcom 

starszym i oraz nie zmotoryzowanym na załatwienie wielu spraw w Urzędzie 

Miejskim1 czy spraw związanych z leczeniem w ZOZ w Polanowie. 

Do wiadomości : 

1. Sołtysi Bożenicy1 Krągu i Buszyna 


